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PROTOKOŁ Nr 95 
Z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Budownictwa i Rozwoju Gospodarczego  

z dniu  06 października 2005 r. 
 
 
W posiedzeniu wzięli udział: 
a/ czterech członków komisji /nieobecny J. Bejnarowicz/ 
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad, 
2. Zabezpieczenie przeciwpożarowe naszej gminy 

 
Ad 1 
 
 Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisja zatwierdziła porządek obrad. 
 
Ad 2 
 
 Komisja wyjechała w teren gminy aby zapoznać się z sytuacją przeciwpożarową w 
poszczególnych miejscowościach gminy. 
OSP Starnice: 
Rozmowa z Prezesem OSP Zbigniewem Damaszke i sołtysem Panią Tutak. 
W Starnicach jest 6 hydrantów i wszystkie są sprawne, jest też basen ppoż. ale Agencja 
sprzedała to w ręce prywatne. Prezes stwierdził, że wyposażenie OSP jest na poziomie 
minimalnym. Brak jest kasków ochronnych, szpadli, toporków, butów bojowych, rękawic, 
gaśnic pierwszego kontaktu – proszkowych i pianowych. Należy wymienić i zaatestować je. 
Pani Sołtys stwierdziła, że właściciel basenu ppoż. Pan Zinkowski raz odmówił poboru wody. 
Pani Sołtys stwierdziła też, że wiadomo jej, że 3 hydranty są na pewno czynne, natomiast 3 
pozostałe to nie wie. Pani Sołtys powiedziała, że brak jakiejkolwiek współpracy z OSP, co w 
stosunku do mieszkańców jest krzywdzące. Komisja uważa, że w zebraniach OSP winien 
uczestniczyć Sołtys bądź Rada Sołecka. 
OSP Borzęcino – Prezes Słowiński Robert. 
Zabezpieczenie ppoż. w Borzęcinie – jest jedno ujecie wodne na terenie holenderskiego 
gospodarstwa rolnego. Z poborem wody z tego ujęcia nie ma problemu. W Borzęcinie nie ma 
żadnego hydrantu ani innego poboru wody. 
W jednostce OSP brakuje: węży W-52 i W-75 w ilości po 4 sztuki, obówia bojowego – 10 
par, szpadli, rękawic. Jednostka OSP współpracuje z Sołtysem i Radą Sołecką. Sołtysem jest 
Pan Stanisław Prosiak, z którym Komisja również rozmawiała. W Borzęcinku jest jeden 
hydrant sprawny. Hydrant na osiedlu bloków jest pęknięty i nie można z niego dokonać 
poboru wody. Brak jest także hydrantu koło Pana Rosiaka, a w pobliżu jest świetlica i 
Ośrodek Zdrowia. Brak jest w OSP gaśnic ( nie ma pianowej i nie ma proszkowej).  
Sołectwo Łabiszewo. 
Sołtys Wsi Łabiszewo stwierdził, że basen ppoż. ma zabezpieczyć Pani Ryhter. We wsi nie 
ma żadnego hydrantu, a miejsce jest u Pana Kazimierza Lewandowskiego, lecz brakuje 
nadstawki. Sołtys stwierdził, że na zabezpieczenie ppoż. powinny być 3 hydranty. Ciśnienie 
wody jest wystarczające. 
Brak zabezpieczenia ppoż. w miejscowości Boguszyce. Kolonia Łabiszewo – brak wody 
pitnej, jest ona czerpana z własnych ujęć. Brak zabezpieczenia ppoż. 
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Sołectwo Gogolewo i Gogolewko 
Sołtysem sołectwa Gogolewo jest Pani Irena Tkaczyszyn. W Gogolewie jest czynny hydrant 
koło sklepu, a pozostałe nieczynne.(jeden pęknięty) i zbiornik ( staw) jeszcze nie 
wykończony. W Gogolewko nie ma hydrantów a czerpanie wody odbywa się ze studni bitych. 
Jest tam mały ciek wodny, z którego można też dokonać poboru wody. Brak jest 
jakiejkolwiek współpracy pomiędzy Sołtysem, Radą Sołecką, a OSP Gogolewo. Na osiedlu 
bloków nie ma żadnego hydrantu. W miejscowości Dobra zabezpieczenie ppoż. jest dobre. 
OSP Gogolewo – Naczelnik Stefan Dawidowski. 
W OSP Gogolewo brak jest kasków, rękawic, toporków, węzy W- 75 szt.4 i W-50 szt.2, brak 
jakiejkolwiek gaśnicy. Na osiedlu i przy obiekcie szkoły brak jest hydrantu. Brak jest bosaka i 
drabiny. 
Podole Małe 
Prezes OSP Stanisław Cyman.  
Brak zabezpieczenia ppoż. w hydranty, istniejące są albo nieczynne albo mają słabe ciśnienia. 
Brak możliwości poboru wody. Brak gaśnic, rękawic, obuwia bojowego, kasków. Remiza do 
remontu – na remont potrzeba 2.500 zł ( kwota na materiały, robocizna własna). Współpraca z 
Sołtysem i Radą Sołecką jest dobra. Brama przy hydroforni i ogrodzenie do wymiany. 
Komisja stwierdziła, że przy drodze z Podola do Gogolewo należy wyciąć ok. 50 sztuk 
suchodrzewów. 
Podwilczyn  - Naczelnikiem jest Pan Grzegorz Żukowski. 
Zabezpieczenie w wodę we wsi jest w stanie podstawowym. Jest 8 hydrantów, wszystkie 
czynne, lecz nie sprawdzone, bo OSP nie może tego dokonać. Jest duże jezioro, z którego 
można czerpać wodę do pożaru.  
Braki w OSP – kaski (te, które są na stanie nie nadają się do akcji), obuwia bojowego, 
rękawic, bosaków, łopat, toporków ( są stare 40 letnie – szt.3), pasów bojowych, węży –W 75 
i W-52 po 4 szt. prądownic, motopompa jest częściowo niesprawna, bo przy odpalaniu  wodę 
podaje po 15 do 20 minutach., brak gaśnic. Można stwierdzić, że wyposażenie jest mierne. 
Współpraca z OSP z Sołtysem i Radą Sołecką jest bardzo dobra. Remiza pokryta jest 
eternitem, który jest popękany, do naprawy rynny. 
 
 
                                                                                                            Przewodnicząca 
                                                                                             Komisji Rolnictwa, Budownictwa,  
                                                                                                  i Rozwoju Gospodarczego 
 
                                                                                                        /-/ Urszula Rączka 
 
 
 

 


